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ORSZÁGGYŰLÉS! KÉPVISELŐ
Kereszténydemokrata Néppárt

Képviselőcsoportja

Írásbeli kérdés

Dr. Katona Béla
az Országgyű lés Elnök e
részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

„Mi történt az ÁFA visszafizetésekkel?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdés t
kívánok benyújtani Oszkó Péter pénzügyminiszter úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Magyarország 2004 elején terjesztette ki az úgynevezett áfa arányosítási el őírást az állam i
támogatásokra is . A magyar törvény értelmében egy olyan vállalkozás, amely állam i
támogatásban részesült, nem vonhatta le az összes, egyébként levonható áfát, függetlenü l
attól, hogy "vegyes" adóalanyról van-e szó vagy olyanról, amelyik teljes mértékben áf a
köteles tevékenységet végez .

Ezzel kapcsolatban nyújtottam be elődjéhez K/9153-as számon írásbeli kérdést. A válaszban a
pénzügyminiszter a tavasszal esedékes Európai Bíróság döntésére hivatkozott (K/9153/ 1
számon) . Ez a döntés nem sokkal az említett válasz megérkezése után megszületett .

Tisztelt Miniszter Úr, kérdezem Önt ő l :

1 . Milyen megoldást tudnak / tudtak biztosítani a luxemburgi bíróság ítélete után ?

Budapest, 2010, február 22 .

Várom megtisztelő válaszát!

irt! átyás
Kereszté demokrata Néppárt
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